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ZASTUPNIČKO PITANJE  

Za:  

Ministarstvo kulture i sporta Kantona Sarajevo 
 
Poštovani, 
 
Parlament Federacije Bosne i Hercegovine je 2020. godine donio Izmjene i dopune 
Zakona o naplati i djelomičnom otpisu dugovania sportskim klubovima kojim su 
uvedene pogodnost sportskim klubovima za otpis poreznih dugovanja nastalih do 
2020.godine. 
 
Pojedini sportski klubovi su iskoristili odredbe navedenog zakona i smanjili sportska 
dugovanja, međutim postoji veliki broj klubova koji nemaju dovoljno sredstava kako 
bi iskoristili pogodnosti federalnog zakona koji omogućava djelimični otpis dugovanja. 
 
Da li Ministarstvo kulture i sporta KS planira u prvom kvartalu 2023. godine utvrditi 
nacrt zakona kojim bi se regulisalo pravo sportskim klubovima da od Kantona 
Sarajevo dobiju sredstva kojim bi vraćali porezna dugovanja nastala do 2020. godine 
a koja su vezana za  budžetske prihode Kantona Sarajevo kao što su doprinosi za 
zdravstvo, nezaposlenost, porez na dohodak i slično. 
 
Sa takvim zakonom bi klubovi mogli pronaći nedostajuća sredstva i iskoristiti 
federalni zakon za otpis dijela duga. 
 
Ukoliko Vlada Kantona Sarajevo u prvom kvartalu nije planirala utvrditi takav zakon 
molim vas da me o tome obavijestite, kako bih ja kao ovlašteni predlagač mogao 
predložiti takav zakon. 
 



 
 
 

Ukoliko Vlada Kantona Sarajevo jeste planirala usvajanje takvog zakona stavljam  se 
na raspolaganje prilikom izrade navedenog zakona. 
 
Molim vas da odgovor na pitanje dostavite i u elektronskoj formi na službeni mail 
irfan.cengic@ks.gov.ba 
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